
Udvalget for Landdistrikter og Øer

Til: Indenrigs- og sundhedsministeren

Dato: 10. september 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ULØ alm. del

Spørgsmål 173
Mener ministeren, at reglerne er hensigtsmæssige, når det ikke er muligt at sikre læge-
dækning på øerne i de tilfælde, hvor der rent faktisk er læger, der ønsker at bosætte sig 
og drive praksis? Desuden bedes oplyst, om ministeren vil arbejde for at sikre dispensati-
onsmuligheder eller mulige tilskudsordninger for at fremme, at der kan drives lægepraksis 
på øerne. Der henvises til ULØ alm. del – bilag 130 ”Laegedaekning på Sejeroe” og til 
artiklen ”Stor forvirring: Hvorfor vil Region Sjælland ikke ansætte Line?” bragt på sn.dk 
den 2. april 2024.

Svar bedes sendt elektronisk til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Susie Jessen
formand
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